
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 19. augustā                                                                                   Nr. 7 

 

Sēde sasaukta plkst. 08:45 

Sēdi atklāj plkst. 08:45 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV - 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par grozījumu Rugāju vidusskolas nolikumā. 

2. Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas 

izglītības grupas slēgšanu. 

 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Egons Salmanis, deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Svetlana Pavlovska 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, izpilddirektore Daina Tutiņa, Domes 

priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs,  

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Attīstības 

plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste Ausma Duļevska, Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna 

Astreiko, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Ilze Avota, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Balvu novada Centrālās pārvaldes 

izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns, Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns 
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Bokta, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Sarmīte Gržibovska, Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes 

"Namiņš" vadītāja Lilita Šnepere, Viļakas apvienības pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Sandra Kindzule, Imants Slišāns - personīgu iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību un aicina 

apstiprināt to, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par grozījumu Rugāju vidusskolas nolikumā 

 

Ziņo Iveta Arelkeviča: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumu Rugāju vidusskolas 

nolikumā" 

 

2.§ 

Par Viļakas pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas izglītības 

grupas slēgšanu 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka šis lēmuma 

projekts tapis, jo ir nepietiekošs bērnu skaits šajā iestādē. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka pagājušajā nedēļā tikās ar vecākim un arī vadību, skaidrs 

ir tas, ka situācija ir ļoti, ļoti skumja, skaidro, ka iestādes ēkā ir 

ieviesusies arī sēne, līdz ar to tas nozīmē, ka tur bērni atrasties nevar. 

Skaidro, ka šo jautājumu turpinās izskatīt arī Finanšu komitejā. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk skaidro, ka protams ir skumji tas, ka atkal tiek runāts par 

izglītības iestādes slēgšanu, bet galvenais nosacījums ir bērnu skaits. 

Sīkāk skaidro par iestādes telpu stāvokli. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  3 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Egons Salmanis) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Marija Duļbinska, Svetlana Pavlovska) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt jautājumu izskatīšanai 

Finanšu komitejas sēdē "Par Viļakas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Namiņš” Medņevas pirmsskolas izglītības grupas 

slēgšanu" 

 

Sēdi slēdz plkst. 08:58 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

 

 

Sēdi protokolēja 

personāla speciāliste                                                                                                Jūlija Korlaša 


